Ministry of Higher Education and Scientific Research

Ain Temouchent University -BELHADJ Bouchaib



وزارة التعليم العالي والبحث العلمي جامعة عين تموشنت - بلحاج بوشعيب

تفاصيل دورة التدريب على إتقان :التصوير بالموجات فوق الصوتية للمرأة الحامل قبل الولادة

تاريخ انطلاق التسجيل:

التسجيل ابتداء من: 10 أفريل إلى غاية 01 ماي2025

تاريخ ومدة التدريب:

- 05 ماى 2025.يوم نظري.
- 06 ماى 2025.يوم تطبيقى مع تطبيق عملى على مرضى حقيقيين

تسلم شهادات تكوبن قصير المدى في التصوير بالموجات فوق الصوتية للمرأة الحامل قبل الولادة في نهاية الدورة

شروط المشاركة في الدورة التدرسية:

الدورة مخصصة في المقام الأول للأطباء العامون أو المتدربون في الطب، والقابلات خلال فترة التدريب أو العمل والمقيمين في العلوم الصحية وطلاب الطب وطلاب الشبه طبي.

رسوم المشاركة في الدورة التدريبية:

- السعر الخاص بالموظفين الذين تتكفل إدارتهم بمصاريف الدورة في إطار اتفاقيات مع الجامعة 12000.00 دج للمتكون
 - السعر خاص بالموظفين الراغبين في الدفع من مالهم الخاص 15000.00 دج للمتكون
 - السعر الخاص بالطلبة 7000،00 د ج للمتكون

رسوم المشاركة تغطي فترات استراحة القهوة، غذاء، المفكرة، الأقلام، الشارة، والوثائق

بالنسبة للاقامة: المشاركون من خارج الولاية يقومون بإجراء حجوزاتهم مباشرة لدى الفندق الذي يختارونه من قائمة الفنادق الشربكة المقترحة تسديد رسوم المشاركة في الدورة التدريبية:

عبر حساب البنكي للجامعة: AGENT COMPTABLE UNIVERSITÉ 11/000322784

تأكيد التسجيل

بعد القيام بتسديد رسوم المشاركة عبر الحساب البنكي ، يرجى من المشاركين الكرام تصوير وصل التسديد أو مسحه ضوئيا (Scan) بشكل واضح ، ثم إرفاقه عبر منصة التسجيل في الخانة المخصصة لذلك . لا يعتمد أي تسجيل دون إرفاق وصل التسديد .

ملاحظة هامة:

يرجى من المشاركين الكرام التأكد من كتابة الاسم الكامل وتاريخ الميلاد بشكل صحيح عند التسجيل، حيث سيتم اعتماد هذه المعلومات في إعداد الشهادة المسلمة في نهاية الدورة

رابط التسجيل

https://docs.google.com/forms/d/e/1FAIpQLSdgCl5RV_uLhw2RDcVZ5IoEGJt45VhVRlqrz_6A-WoBOPeEzw/viewform?usp=header أو عبر مسح الرمز



الجمهورية الجزائرية الديمقراطية الشعبية

The People's Democratic Republic of Algeria

Ministry of Higher Education and Scientific Research

Ain Temouchent University -BELHADJ Bouchaib



وزارة التعليم العالي والبحث العلمي جامعة عين تموشنت - بلحاج بوشعيب

Training Course on Mastering Ultrasound Imaging for Pregnant Women Before childbirth

Registration Period:

From April 10 to May 1, 2025

Training Dates and Duration:

- May 5, 2025: Theoretical training day
- May 6, 2025: Practical training day with hands-on practice on real patients

Participants will receive a short-term training certificate in Mastering Ultrasound Imaging for Pregnant Women Before childbirth

Conditions of participation in the training course

The course is primarily intended for general practitioners, medical interns, midwives (both in training or practicing), residents in health sciences, and medical students, and paramedical students

Training Fees:

- For employees whose fees are covered by their institutions under agreements with the university: 12,000.00ZD per participant
- For employees who wish to pay the fees themselves: 15,000.00 DZD per participant
- For students: 7,000.00DZD per participant
- The participation fee covers coffee breaks, lunch, a notebook, pens, a badge, and course materials.

Accommodation: the list of partner hotels will be provided. Participants are responsible for booking their own rooms.

The Payment Method of Participation Fees:

Through the university bank account: 000322784/11 AGENT COMPTABLE UNIVERSITÉ

Important Note on Registration Confirmation:

After paying the participation fees via bank account, participants must take a clear photo or scan of the payment receipt and upload it on the registration platform in the designated section.

Any registration without an attached payment receipt will not be accepted.

Important Note:

Participants are kindly requested to ensure that their **full name and date of birth** are entered correctly during registration, as these details will appear on the final certificate issued at the end of the course.

Registration link

https://docs.google.com/forms/d/e/1FAIpQLSdgCI5RV_uLhw2RDcVZ5IoEGJt45VhVRlqrz_6A-WoBOPeEzw/viewform?usp=header or by scanning the QR code

